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Protokół Nr XLI 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

25 listopada 2021 roku, godz. 14:00 
 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas 

rozpoczęcia obrad nieobecni: radna Olga Wanago oraz radny Piotr Soćko. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca 

Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka. W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni 

dyrektorzy i naczelnicy. 

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

 

O godz. 14:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie 

Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XLI sesję Rady Powiatu w VI 

kadencji, stwierdziła prawomocność obrad i powitała zebranych radnych oraz 

zaproszonych gości. 

 

Na wstępie Przewodnicząca poinformowała, że w dniu 5 listopada zmarł 

Burmistrz Miasta Korsze Ryszard Ostrowski, który był również radnym Rady Gminy 

Korsze w latach 1994-1998, piastował  funkcję zastępcy Burmistrza. Przewodnicząca 

poprosiła o uczczenie pamięci minutą ciszy.  

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła  

o zgłaszanie wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XLI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 
3.  Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 
4.  Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym 

sprawozdaniu. 
5.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu 

Powiatu. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 
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8. Informacja na temat realizacji umów z partnerami zagranicznymi. 
9. Informacja o działalności związków i stowarzyszeń, w których uczestniczy Powiat 

Kętrzyński. 
10. Informacja na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie i Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Reszlu. 
11. Informacja na temat funkcjonowania Powiatowego Ośrodka Doskonalenia 

Nauczycieli. 
12. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2030 oraz Powiatowego 
Programu Oddziaływań Korekcyjno-Edukacyjnych dla Osób Stosujących Przemoc 
w Rodzinie na lata 2021-2030; 

b) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych  
w granicach administracyjnych Powiatu Kętrzyńskiego; 

c) trybu zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej przez 
Młodzieżową Radę Powiatu Kętrzyńskiego; 

d) uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2022”; 

e) wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu Kętrzyńskiego do 
Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów – Szlak Świętej Warmii; 

f) zasad ustalania wysokości i wypłacania diet radnym Powiatu Kętrzyńskiego; 
g) ustalenia wynagrodzenia Starosty Kętrzyńskiego; 
h) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na 

bieżącym utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie miasta 
Reszel; 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 –
2035; 

j) zmian w budżecie powiatu na rok 2021; 
k) rozpatrzenia skarg na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

w Kętrzynie. 
13. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Powiatu z 21 października 2021 r.  
14. Zamknięcie XLI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie.  

 

Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula 

Baraniecka poprosiła Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie 

sprawozdania. 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 
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21 października 2021 r. do 25 listopada 2021 r. radni otrzymali wraz z materiałami 

sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Starosta odnosząc się do 

sprawozdania przedstawił następujące działania: 

1) Zarząd Powiatu w Kętrzynie na wniosek Przedsiębiorstwa Robót Drogowo-

Mostowych OSTRADA przedłużył termin wykonania zadania inwestycyjnego pn. 

„Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi powiatowej na odcinku 

Nakomiady – Godzikowo do 17 grudnia 2021 r. Starosta wyjaśnił, że ta firma 

realizuje również inwestycję na drodze Wopławki – Czerniki i prawdopodobnie  

z uwagi na obiektywne okoliczności tj. problemy z dostawą materiałów, na 

jednej z grudniowych sesji Zarząd zaproponuje Radzie podjęcie uchwały  

o ujęcie tych dwóch zadań jako niewygasających i kontynuację realizacji w 2022 

roku.  

2) Zarząd Powiatu w Kętrzynie, w związku ze złożoną przez Burmistrza Miasta 

Reszel deklaracją, wyraził zgodę na przejęcie przez Gminę Reszel obowiązku 

bieżącego utrzymania dróg powiatowych od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 roku.  

3) Komisja odbiorowa powołana przez Zarząd Powiatu w drodze uchwały, 

dokonała w dniu 15 listopada 2021 r. czynności odbiorowych zadania 

inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynku nr 4 Zespołu 

Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu wraz ze zmianą sposobu użytkowania na 

Powiatowy Dom Dziecka. 

4) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu Powiatu 

Kętrzyńskiego za III kwartał 2021 r., z którego wynika, że dochody zostały 

wykonane w kwocie 74 689 000 zł – 74,4%, natomiast wydatki stanowiły kwotę 

61 786 000 zł i były na poziomie 52,6% planu. 

5) Zarząd Powiatu mając na względzie wniosek Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Kętrzynie podjął decyzję o zabezpieczeniu środków finansowych  

w kwocie 320 000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z bieżącą 

działalnością jednostki w 2021 roku.  

6) Zarząd Powiatu zapoznał się z przedłożonym przez Szpital Powiatowy  

w Kętrzynie sprawozdaniem rachunku zysków i strat na dzień 30 września oraz 

ze stanem należności i zobowiązań na dzień 30 września. 

7) Zarząd Powiatu podjął uchwałę 906/2021 w sprawie kwartalnej informacji  

o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za trzy kwartały 2021 r. 

8) Zarząd Powiatu dokonał zmian w budżecie powiatu na rok 2021. 

9) Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 923/2021 w sprawie projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 oraz uchwałę 

nr 924/2021 w sprawie projektu uchwały budżetowej Powiatu Kętrzyńskiego na 

rok 2022. Starosta dodał, że w związku z tymi uchwałami, Zarząd otrzymał 

pozytywne opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

10) Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przekazania podległym jednostkom 

informacji niezbędnych do opracowania projektów planów finansowych na rok 
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2022. 

11) Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał wyraził zgodę na zawarcie przez 

Zespół Szkół im. Marii Curie Skłodowskiej kolejnej umowy użyczenia dla 

Stowarzyszenia Uniwersytet Trzeciego Wieku sali gimnastycznej. 

12) Zarząd Powiatu w Kętrzynie podał do publicznej wiadomości ogłoszenie  

o pierwszym przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie Karolewo gmina Kętrzyn. 

13) Zarząd Powiatu w Kętrzynie podał do publicznej wiadomości ogłoszenie  

o trzecim przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Reszlu, czyli budynku po byłym Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym. Starosta dodał, że cena wywoławcza nieruchomości to 

998 000 zł. 

14) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały ustalił liczbę zadań przyjętych do 

realizacji w ramach Budżetu Obywatelskiego Powiatu Kętrzyńskiego. 

15) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały przyjął sprawozdanie z wykonania 

zadań publicznych przez stowarzyszenia. 

16) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją na temat rozstrzygnięć pierwszej 

edycji Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych. 

Starosta poinformował, że w ramach programu zostały zakwalifikowane dwa 

wnioski Powiatu Kętrzyńskiego. 

17) Zarząd Powiatu w Kętrzynie w drodze podjętej uchwały nr 919/2021 dokonał 

zmiany uchwały sprawie przyznawania i ustalania wysokości stypendium za 

wysokie wyniki w nauce. 

18) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 909/2021 ogłosił otwarty konkurs 

ofert na realizację zadań publicznych w zakresie powierzenia prowadzenia 

Punktu Nieodpłatnej Pomocy Prawnej, świadczenie nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz realizację zadań z zakresu edukacji prawnej. 

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

Radny Jarosław Pieniak poprosił o rozszerzenie informacji dotyczącej 

przekształcenia budynku w Reszlu na Powiatowy Dom Dziecka tj. kiedy nastąpi 

przeniesienie placówki oraz kiedy zacznie funkcjonować.  

 

Ad. pkt 5  

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

POWIATU 

 

 Starosta wyjaśnił, że remont był finansowany ze środków budżetu Powiatu oraz 

Regionalnego Programu Operacyjnego i inwestycja została już zrealizowana, ale projekt 
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nie obejmował wyposażenia, dlatego obecnie trwa proces zagospodarowania obiektu 

na potrzeby Powiatowego Domu Dziecka. Starosta dodał, że fizyczne przeniesienie 

nastąpi na początku przyszłego roku.  

 

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

 Radny Lech Ryndzionek złożył pisemne zapytanie dotyczące nagród Starosty 

Kętrzyńskiego dla nauczycieli (zał. nr 3). 

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

  

 Przewodnicząca Urszula Baraniecka poinformowała, że w dniu 4 listopada 2021 

r. do Starostwa Powiatowego w Kętrzynie wpłynęło pismo Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Kętrzynie dotyczące weryfikacji oświadczeń majątkowych radnych. 

Przewodnicząca poinformowała, że 6 radnych poproszono o złożenie korekt 

oświadczeń majątkowych (zał. nr 4). 

 

Ad. pkt  8 

INFORMACJA NA TEMAT REALIZACJI UMÓW Z PARTNERAMI ZAGRANICZNYMI 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że taka informacja została przesłana 

radnym wraz z materiałami sesyjnymi (zał. nr 5).  

  

 Radni nie zgłosili pytań do treści otrzymanego sprawozdania. 

 

Ad. pkt  9 

INFORMACJA O DZIAŁALNOŚCI ZWIĄZKÓW I STOWARZYSZEŃ, W KTÓRYCH 

UCZESTNICZY  

POWIAT KĘTRZYŃSKI 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie z działalności Związków i 

Stowarzyszeń których uczestniczy Powiat Kętrzyński również zostało przesłane radnym 

wraz z materiałami sesyjnymi w formie elektronicznej (zał. nr 6). Przewodnicząca 

otworzyła dyskusję w tym temacie.  

 

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że od roku nie odbywają się żadne 

spotkania Związku Łyna – Ława z powodu sytuacji pandemicznej oraz zamknięcia 

granicy z Obwodem Kaliningradzkim. Starosta dodał, że prężną działalność prowadzi 

Związek Powiatów Polskich, co tydzień w poniedziałki odbywają się spotkania on-line 

Konwentu Powiatów Województwa Warmińsko-Mazurskiego, w których uczestniczą 
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przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego, przedstawiciele Wojewody, Stacji 

Sanitarno-Epidemiologicznej, Narodowego Funduszu Zdrowia, a dotyczą one spraw 

bieżących samorządu oraz obecnej pandemii.  

 Starosta odnosząc się do uwag radnych dotyczących kosztów związanych  

z przystąpieniem do Stowarzyszenia Szlak Świętej Warmii odczytał pismo Starosty 

Olsztyńskiego, który wyjaśnił, że nie przewiduje się stałych składek członkowskich,  

a finansowanie celów statutowych Stowarzyszenia będzie odbywało się na podstawie 

rocznych planów finansowych konstruowanych zadaniowo.  

 

Ad. pkt 10 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA SZPITALA POWIATOWEGO W 

KĘTRZYNIE I ZESPOŁU OPIEKI ZDROWOTNEJ W RESZLU 

 

 Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie poinformował, że sytuacja jest 

niezwykle dynamiczna, a ostatnie dni poświęcane są wyłącznie na dostosowanie 

placówki do funkcjonowania jako szpital jednoimienny. Dyrektor dodał, że decyzją 

Wojewody proces musi być przyspieszony i część szpitala z 28 łóżkami zostanie 

przekształcona już w sobotę. Dyrektor poinformował, że mając na uwadze zdrowie  

i życie mieszkańców powiatu i okolic, załoga pracuje do wieczora, aby właściwie 

dostosować szpital do przekształcenia. Dyrektor powiedział, że sytuacja szpitala jest 

stabilna i przygotowanie jest lepsze niż w ubiegłym roku. Dyrektor poinformował, że do 

Szpitala Powiatowego w Kętrzynie dotarła duża ilość sprzętu, którego jakość jest na 

bardzo wysokim poziomie  

 Radny Lech Ryndzionek zapytał, czy zabiegi zaplanowane będą wykonywane. 

 Dyrektor wyjaśnił, że nie będzie takiej możliwości, ponieważ szpital w całości 

będzie jednoimienny. Dyrektor dodał, że mając na uwadze dobro pacjentów została 

podjęta decyzja o wydłużeniu pracy poradni przyszpitalnych. 

 Radny Ryszard Kawczyński zapytał, czy decyzja o przekształceniu Szpitala 

Powiatowego w Kętrzynie zapadła poza udziałem Powiatu. Następnie radny zapytał czy 

taka sytuacja zagraża realizacji inwestycji przebudowy bloku operacyjnego. 

 Dyrektor poinformował, że jest to decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, 

ale gdyby nie praca szpitala oraz rozmowy prowadzone przez Starostę to 

przekształcenie nastąpiłoby już miesiąc temu. Dyrektor wyjaśnił również, że 

przekształcenie nie zagraża realizacji inwestycji. Dyrektor poinformował, że Szpital 

posiada obecnie 6 w pełni wyposażonych karetek. Podziękował ratownikom 

medycznym za bardzo odpowiedzialną postawę i gotowość do pracy, ponieważ jest to 

kluczowe dla poczucia bezpieczeństwa mieszkańców. Dyrektor powiedział, że 

zakończył się już pierwszy turnus praktyk dla studentów, którzy odbyli zajęcia  

z chirurgii ogólnej i ocenili ich realizację bardzo wysoko.  

 Radny Krzysztof Tytman powiedział, że sześciu lekarzy zatrudnionych ze 

wschodu ma ograniczone prawo wykonywania zawodu na 5 lat w konkretnym miejscu. 
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Radny dodał, że od dawna trwają rozmowy dotyczące problemów kadrowych, a ta 

sytuacja dzięki operatywności Dyrektora i Zarządu Powiatu jest ogromną pomocą  

w Szpitalu ale jest również pewną sytuacją wyjściową na przyszłość, ponieważ jest 

szansa, że część z tych osób zdecyduje się na pozostanie w Kętrzynie.  

 Dyrektor poinformował, że jest jeszcze 4 lekarzy ze wschodu, którzy przyjadą do 

Kętrzyna. 

 Radny Lech Ryndzionek zapytał jak wyglądają place personelu medycznego. 

 Dyrektor Wojciech Glinka poinformował, że średnie płace personelu 

medycznego w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie nie oscylują w granicach płacy 

minimalnej. 

 

Następnie Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdanie dotyczące 

funkcjonowania Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu radni otrzymali drogą 

elektroniczną. Przewodnicząca poprosiła Dyrektor Katarzynę Ślimak o krótką 

informację. 

Dyrektor Katarzyna Ślimak poinformowała, że jednostka jest po pierwszym 

przypadku zachorowania na COVID-19 ale sytuacja została opanowana i pacjenci ani 

personel nie mają wyników pozytywnych. Dyrektor dodała, że obecnie sytuacja 

finansowa jest stabilna i poprosiła o zadawanie pytań. 

Radny Lech Ryndzionek zapytał czy może wystąpić sytuacja, w której będzie 

problem z rozdzieleniem osób zakażonych i niezakażonych.  

Dyrektor poinformowała, że przy każdym wystąpieniu ogniska pacjenci są 

rozdzielani i już w ubiegłym roku opracowane zostały zasady izolacji w Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Reszlu.  

 

Ad. pkt 11 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA POWIATOWEGO OŚRODKA 

DOSKONALENIA NAUCZYCIELI 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Dyrektor Marta Kragiel 

przesłała sprawozdanie na temat funkcjonowania Powiatowego Ośrodka Doskonalenia 

Nauczycieli (zał. nr 7), które wszyscy radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi 

drogą elektroniczną.  

 Podczas posiedzenia Dyrektor Marta Kragiel przedstawiła sprawozdanie wraz  

z prezentacją multimedialną.  

 

 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że w PODN widać to co robi Rada 

Powiatu przez ostatnie lata, a mianowicie zmianę Powiatu Kętrzyńskiego. Starosta 

powiedział, że ma satysfakcję, że obecnie radni są już przekonani, że połączenie 

jednostek w Powiatowy Ośrodek Wsparcia i Rozwoju Edukacji w Kętrzynie było bardzo 

dobrą i potrzebną decyzją. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 10 minut przerwy.  

 

Ad. pkt 12 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad nieobecny radny Zbigniew Olenkowicz.  Przewodnicząca 
Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, a mianowicie podjęcia przewidzianych 
w porządku obrad XLI sesji Rady Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2030 oraz 
Powiatowego Programu Oddziaływań Korekcyjno-Edukacyjnych dla Osób 
Stosujących Przemoc w Rodzinie na lata 2021-2030 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że dziś marynarki radnych 
przyozdobione są białą wstążką, w związku z czym poprosił Dyrektor Dorotę Siwicką  
o wyjaśnieni co symbolizują.  

Dyrektor Dorota Siwicka wyjaśniła, że przez najbliższe 16 dni biała wstążka 
będzie akcentem tego, że mężczyźni solidaryzują się i są przeciw przemocy wobec 
kobiet.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2030 
oraz Powiatowego Programu Oddziaływań Korekcyjno-Edukacyjnych dla Osób 
Stosujących Przemoc w Rodzinie na lata 2021-2030 wraz z autopoprawką, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer XLI/340/2021 (zał. nr 8). 

 

b) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
powiatowych w granicach administracyjnych Powiatu Kętrzyńskiego 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg powiatowych w granicach administracyjnych Powiatu Kętrzyńskiego, który 
został podjęty głosami 14 „za” oraz 1 „wstrzymującym się” i nosi numer XLI/341/2021 
(zał. nr 9). 
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Obrany opuścił radny Mirosław Sieniakowski. Obecnych 14 radnych. 

 

 

c) trybu zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy uchwałodawczej przez 
Młodzieżową Radę Powiatu Kętrzyńskiego 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie trybu zgłaszania wniosku o podjęcie inicjatywy 
uchwałodawczej przez Młodzieżową Radę Powiatu Kętrzyńskiego, który został 
podjęty jednogłośnie głosami  14 „za” i nosi numer XLI/342/2021 (zał. nr 10). 

 

d) uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na rok 2022” 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu 
Kętrzyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na rok 2022”, który został podjęty głosami 14 „za” i nosi numer 
XLI/343/2021 (zał. nr 11). 

 

e) wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie Powiatu Kętrzyńskiego 
do Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów – Szlak Świętej Warmii 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radny Lech Ryndzionek poinformował, że jeżeli członkostwo w Stowarzyszeniu 
będzie bezkosztowe to zagłosuje za przystąpieniem, natomiast jeśli w trakcie okaże się, 
że Powiat będzie ponosił koszty to będzie trzeba zastanowić się co z tym zrobić.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie 
Powiatu Kętrzyńskiego do Stowarzyszenia Miast, Gmin i Powiatów – Szlak Świętej 
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Warmii, który został podjęty głosami 13 „za” oraz 1 „wstrzymującym się” i nosi numer 
XLI/344/2021 (zał. nr 12). 

 
f) zasad ustalania wysokości i wypłacania diet radnym Powiatu 

Kętrzyńskiego 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 
 Radny Lech Ryndzionek poinformował, że na posiedzeniu komisji zgłosił już 
swoją uwagę dotyczącą procentowego wyliczenia diet, które nic nie mówi 
mieszkańcom powiatu. Radny zaproponował, aby podjąć uchwałę z kwotami diet, 
które będą jasne dla mieszkańców.  
 
 Radny Jan Adamowicz wyjaśnił, że kwota bazowa może ulec zmianie, więc jeśli 
uchwalimy diety w konkretnych wartościach to będą one niegodne w stosunku do 
kwoty bazowej. Radny zapytał, czy nie byłoby lepszą decyzją wpisanie w §2 wartości 
kwoty bazowej.  
 Radny Krzysztof Tytman poinformował, że jeżeli kwota bazowa jest zmieniana 
co roku i podana została w wartości bezwzględnej, a w projekcie uchwały operujemy 
procentami to jest to jasne i nie wymaga korekt.  
 Rady Łukasz Wiśniewski powiedział, że są dwie praktyki, więc można przyjąć 
uchwałę z wyliczeniami procentowymi odnoszącymi się do kwoty bazowej lub 
kwotowo.  
 Radny Ryszard Kawczyński powiedział, że należy wyjaśnić czym jest kwota 
bazowa i w tym momencie każdy wyliczy dietę. Ponadto radny poinformował, że 
będzie głosował przeciw uchwale ponieważ uważa za niezrozumiałe zróżnicowanie 
stawki diet dla członków Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Powiatu w Kętrzynie.  
 
 Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radnego 
Lecha Ryndzionka, który glosami 2 „za” i 12 „przeciw” został negatywnie zaopiniowany.  
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie zasad ustalania wysokości i wypłacania diet radnym 
Powiatu Kętrzyńskiego, który został podjęty głosami 10 „za”, 2 „przeciw” oraz  
2 „wstrzymującymi się” i nosi numer XLI/345/2021 (zał. nr 13). 

 
g)  ustalenia wynagrodzenia Starosty Kętrzyńskiego 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Jan Adamowicz poinformował, że podczas 
posiedzenia komisji przyjęty został wniosek zgłoszony przez radnego Ryszarda 
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Kawczyńskiego o wprowadzenie następującej zmiany w treści projektu uchwały: 

 § 1 ust. 1 pkt 1) otrzymuje brzmienie „§ 1 ust. 1 pkt 1) wynagrodzenie 

zasadnicze: 10 430,00 zł brutto”. 

Wnioskowaną zmianę należy uwzględnić w kwocie dodatku specjalnego, który 
stanowi 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego oraz dodatku stażowego 
stanowiącego 15% wynagrodzenia zasadniczego. W związku z powyższym zmianie 
ulegają zapisy w projekcie uchwały: 

 § 1 ust. 1, który otrzymuje brzmienie „§ 1 ust. 1 Ustala się wynagrodzenie 

Starosty Kętrzyńskiego w wymiarze miesięcznym w wysokości: 19 283, 50 

zł brutto, na które składa się:”; 

 § 1 ust. 1 pkt 3), który otrzymuje brzmienie „§ 1 ust. 1 pkt 3) dodatek 

specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego  

i dodatku funkcyjnego w kwocie: 4 089,00 zł brutto”; 

 § 1 ust. 1 pkt 4), który otrzymuje brzmienie „§ 1 ust. 1 pkt 4) dodatek 

stażowy stanowiący 15% wynagrodzenia zasadniczego w kwocie: 

1 564,50 zł brutto”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Lech Ryndzionek poinformował, 
że Komisja również przyjęła wniosek o takiej samej treści, który zgłosiła 
Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka. Ponadto Lech Ryndzionek wyjaśnił, że zdaje 
sobie sprawę z tego, że Starosta pracuje bardzo uczciwie i widać tego efekty, w związku 
z czym zgadzał się z zaproponowanym w projekcie uchwały wynagrodzeniem, ale 
poprawka podwyższająca wynagrodzenie do dużo wyższej stawki. 

Radny Ryszard Kawczyński poinformował, że jest wnioskodawcą podniesienia 
wynagrodzenia Staroście Kętrzyńskiemu, ponieważ obserwuje życie społeczne  
w samorządach i zaangażowanie Starosty jest wyróżniające, a Powiat Kętrzyński  
w takiej kondycji finansowej nie był już od dawna. Radny wyjaśnił, że w jego opinii 
należy motywować, aby zaangażowanie w pracę było jeszcze większe. 

 
 Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek o zmianę treści 
projektu uchwały, który został przyjęty głosami 11 „za”, 1 „wstrzymującym się”  
i 1 „przeciw”. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Kętrzyńskiego wraz 
z przyjętą poprawką, który został podjęty głosami 12 „za” oraz 1 „wstrzymującym się”  
i nosi numer XLI/346/2021 (zał. nr 14). 

 
 

h) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego 
na bieżącym utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na 
terenie miasta Reszel 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  

o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego 
polegającego na bieżącym utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na 
terenie miasta Reszel, który został podjęty jednogłośnie głosami 14 „za” i nosi numer 
XLI/347/2021 (zał. nr 15). 

 
 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 
2021 – 2035 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

  
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035, który został podjęty jednogłośnie głosami 14 „za”  
i nosi numer XLI/348/2021 (zał. nr 16). 
 
 

j) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 14 „za” i nosi numer XLI/349/2021 (zał. nr 17). 
 
 

k) rozpatrzenia skarg na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 
w Kętrzynie 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych  
o opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
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 Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu w Kętrzynie w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 14 
„za” i nosi numer XLI/350/2021 (zał. nr 18). 
 
 
Ad. pkt 13 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

Przewodnicząca poinformowała, że projekt protokołu został przesłany radnym  

w wersji elektronicznej i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić poprawki. 

Radni nie zgłosili poprawek do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

 XL sesji Rady Powiatu – przyjęty  jednogłośnie głosami 14 „za”. 

 

Ad. pkt 14 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XLI sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 16:20. 

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu 
w Kętrzynie 

 
  /-/ Urszula Baraniecka 


